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upplåta mark för parkering och laddinfrastruktur för elbilspooler. Vi ställer oss mycket 

positiva till ett system liknande det som finns i Paris (Autolib). De 

omlastningscentraler för exempelvis varubilar (som t.ex. finns med i Färdplan för ett 

fossilfritt Stockholm 2050) bör utrustas med laddinfrastruktur och ellastbilar kan 

upphandlas för leveranser i staden. Vi anser också att det är viktigt att staden inför ett 

antal snabbladdningsstationer för taxibilar, men även för privatbilister som går över till 

elbil. 

 

Förslaget till skärpning av den nationella miljöbilsdefinitionen (bilaga 2) bör ändras så 

att utsläppskraven inte på samma sätt baseras på tjänstevikt. Vi anser att en övre gräns 

för CO2-utsläpp ska införas där bilen, oavsett vikt, inte längre kan vara en miljöbil. Vi 

ställer oss även tveksamma till att fordon som helt drivs av fossila bränslen (bensin 

eller diesel) ska involveras i en framtida miljöbilsdefinition då dessa bilar på sikt 

behöver fasas ut för att uppnå en fossilfri bilflotta. 

 

Arbetet med de olika punkterna måste påbörjas snarast. Strategin är just en strategi och 

de olika punkterna måste därför fastställas och tidsättas. Det är också av vikt att 

åtgärderna finansieras för att målen ska kunna uppnås.” 

 

 

§ 11     Användandet av ruttjänster i Stockholms stad 

            

Ärende 

Föreligger ärende dnr 501-359/2013  

 

 Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) med instämmande av övriga ledamöter 

och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Christopher Ödmann m.fl. (MP) anmäler eget särskilt 

uttalande. 

 

Ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) anmäler eget särskilt uttalande. 

 

            Tjänstgörande ersättaren Brit Rundberg (V), anmäler eget särskilt uttalande. 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

           Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och lägger det till  

           handlingarna. 

            

Särskilt uttalande från (MP):  

”Det finns en kommersiell marknad och ett utbud med ruttjänster som även omfattar 

vissa tjänster som kan användas inom äldreomsorgen. I ärendet redovisas hur 

omfattningen av ruttjänster har ökat bland äldre i Stockholm. Ärendet kommer upp 

som ett svar på fråga från KPR, kommunstyrelsens pensionärsråd, om hur mycket 

rutavdrag som kompletterar hemtjänsten. 
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Det är viktigt att hålla under uppsikt att inte biståndsbedömningen tenderar att bli mer 

restriktiv med hänsyn till den tilltagande förekomsten av ruttjänster.”  

 

Särskilt uttalande från (S): 

”Det är bra att nämnden får en redogörelse hur ruttjänster används och vilken 

utsträckning. Men det är också så att ärendet väcker ytterligare frågor som inte belyses 

i ärendet. Därför lägger vi även en skrivelse för beredning.” 

 

Särskilt uttalande från (V): 

”Det är naturligtvis viktigt att utreda sambandet mellan det ökande utnyttjande av 

rutavdraget bland äldre och beviljade insatser av hemtjänsten när det gäller så kallade 

servicetjänster. 

 

Men för att få tillgång till hemtjänstens insatser när det gäller sådant som städning eller 

matinköp krävs biståndsbedömning. Mycket talar för att rutavdragens växande 

popularitet bland äldre har ett samband med att man slipper bli utfrågad i en 

biståndsbedömning.  

 

Äldrenämnden har redan varit överens om att slopa biståndsbedömningen på så kallade 

servicetjänster inom hemtjänsten. Men ingenting händer. Det är dags nu att genomföra 

reformen!  

 

Nuvarande situation är helt oacceptabel med ekonomiskt bättre ställda äldre som 

använder ruttjänster och slipper biståndsbedömningen och mindre bemedlade som 

måste utsätta sig för utfrågning för att få hjälp med till exempel städning.” 

 

 

§ 12     Uppföljning av aktiviteter 2013 

 

Ärende 

Föreligger ärende dnr 60201-312/2013  

 

 Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) med instämmande av övriga ledamöter 

och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) anmäler eget särskilt uttalande. 

 

Tjänstgörande ersättaren Brit Rundberg (V) anmäler eget särskilt uttalande. 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

            Äldrenämnden godkänner rapporten rörande aktiviteter för äldre  

            på vård- och omsorgsboenden år 2013 och överlämnar den för kännedom  

            till samtliga stadsdelsnämnder, entreprenader och privata utförare av vård-  

            och omsorgsboenden inom Stockholms stads äldreomsorg. 

            

Särskilt uttalande från (S): 


